

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 12 janvier 1915, p.m.

MM. les Commissaires Ainey, Côté et McDonald.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire McDonald est appelé à présider.

1.—(24663) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, déclarant ne pouvoir recommander d'accorder le permis demandé, par M. E. McGregor, pour placer des voitures sur un terrain situé sur la rue Saint-Maurice.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport et d'informer les requérants en conséquence.

M. le Commissaire Hébert prend son siège.

2.—Soumises cinq séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$9,625.56, \$206,396.85, \$11,517.55, \$90,518.19, \$4,051.80, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—(24537) Soumis le rapport conjoint du Député-Ingénieur en Chef et du Surintendant des Achats et des Ventes, sur les soumissions reçues pour la fourniture de la brique.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accepter la soumission de la "Compagnie de Brique St-Laurent, Ltée", au prix de \$9.45 le mille, d'autoriser Son Honneur le Maire et le Contrôleur de la Cité à signer le contrat à intervenir, et d'autoriser la remise des dépôts aux soumissionnaires qui n'ont pas obtenu le contrat.

4.—(24816) Soumis une communication de l'Architecte Reeves, au sujet de l'occupation, par la Ville, de la Station de Bordeaux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 12th January 1915, p.m.

Messrs. Ainey, Côté and McDonald, Commissioners.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Commissioner McDonald was called to the Chair.

1.—(24663) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, stating that he cannot recommend that the permission asked for by Mr. E. McGregor, to place vehicles on a lot situated on St. Maurice street be granted.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved and that Mr. McGregor be informed accordingly.

Commissioner Hébert took his seat.

2.—Submitted five series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$9,625.56, \$206,396.85, \$11,517.55, \$90,518.19, \$4,051.80, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—(24537) Submitted a joint report from the Deputy Chief Engineer and Purchasing and Sales Agent, anent the tenders received for the supply of bricks.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the tender of "La Compagnie de Brique St-Laurent Ltée" be accepted, at the price of \$9.45 per thousand, that His Worship the Mayor and the City Clerk be authorized to sign the contract to be entered into and that the refund of deposits to the unsuccessful tenderers be authorized.

4.—(24816) Submitted a communication from Mr. Reeves, Architect, anent the occupation by the City of Bordeaux station.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was